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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Szentendre, Pomáz, Budakalász és további 13 
település, együttesen több mint 90 000 lakosának ívóvízellátását biztosító terület vízbázisának 
védelme érdekében mikor kerül sor az első kapavágásra?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Még július első felében fordultam Orbán Viktor miniszterelnök úrhoz, „Tényleg nem fontos Önnek 
Szentendre, Pomáz, Budakalász és további 13 település, együttesen több mint 90 000 lakosának 
ívóvízellátását biztosító terület vízbázisának védelme?” – címmel benyújtott írásbeli választ igénylő 
kérdésemmel.

A Miniszterelnök úr megbízásából Ön válaszában igyekezett megnyugtatni, hogy a kormány 
kiemelten kezeli a hazai az ivóvízbázisok védelmét, majd a konkrét felvetéseimre válaszul arról 
tájékozatott, hogy a „Szentendre Regionális Déli Vízbázis megóvásával összefüggő egyes 
kormányzati intézkedésekről szóló 910/2017. (XII. 7.) kormányhatározat alapján az előkészítő 
intézkedésekre a költségvetési forrás biztosítása megtörtént. 2018 végén elkészült a Szentendre volt 
szovjetlaktanya területén, valamint a Dera-pataktól északra fekvő iparterületen és környezetében 
feltárt talaj- és talajvíz-szennyezettség kármentesítésére vonatkozó beavatkozási terv. A szükséges 
vizsgálatok alapján a leghatékonyabb kármentesítési javaslat került kidolgozásra.

Válasza – melyet köszönök – bizony újabb kérdéseket vet fel, ha pontos képet akarunk kapni, vagy 
éppen adni a mindazok számára, akinek fontos a hazai ívóvízbázisok védelme.

A válaszból ugyanis még nem derül ki, hogy mikor kezdődnek meg a már kidolgozott 
leghatékonyabb kármentesítési javaslat szerinti munkálatok, és mikorra várható a befejezésük.

Tisztelt Miniszter Úr!

Kérem, adjon választ az alábbi kérdésekre!



1. Teljeskörű kárfelmérés készült-e, és ha igen mikor, a szentendrei szovjet laktanya 
területén, valamint a Dera-pataktól északra fekvő iparterületen és környezetében, az ön által 
hivatkozott a kármentesítési beavatkozási tervhez?

2. Mikorra várható, hogy ezeknek a vizsgálatoknak az eredményét a kormány 
nyilvánosságra hozza, megismerhetővé, illetve legalább betekinthetővé teszi az érdeklődő 
szakmai, civil szereplők, vagy az érintett település, Szentendre önkormányzata képviselői 
számára?

3. A már elkészített, és kidolgozott leghatékonyabb kármentesítési javaslat szerinti 
munkálatok mennyibe kerülnek, és mikorra várható az indításuk, majd pedig a befejezésük?

Budapest, 2019. szeptember 26.

dr. Szabó Szabolcs

független országgyűlési képviselő
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